



饰品召回通报预警—2019年第8期

饰品的广泛使用，创造了美的同时也威胁着身体健康。为了保障消费者的合法权益，欧盟、美国、加拿大等国建立了专门的预警通报机制，欧盟RAPEX系统、美国CPSC官网以及加拿大Health Canada官网定期公布在其境内出现的不安全产品的召回信息。此外，美国和加拿大还会对某些产品实施联合召回。

2019年第8期关于饰品的3则通报信息，分别来自克罗地亚、德国和芬兰。通报详情摘录如下：

通报编号	通报国	通报产品	通报原因	采取措施	产品图片
INFO/0094/19	克罗地亚	产品：首饰品部件 原产国：中国	化学风险 首饰品部件中的 镉含量 超标（实测值为： 38.4% ），超过REACH法规中 100mg/kg（0.01%） 的限值。 产品不符合欧盟 REACH 法规。	强制措施： 拒绝清关	
A12/1266/19	德国	产品：耳饰套装 原产国：中国	化学风险 耳饰 镍释放 超标（实测值为： 13.3µg/cm²/week ），超过REACH法规中 0.5/0.2 µg/cm²/week 的限值。 产品不符合欧盟 REACH 法规。	强制措施： 暂禁销售	
A12/1268/19	芬兰	产品：项链 原产国：中国	化学风险 项链吊坠中 镉含量 超标（实测值为： 95% ），超过REACH法规中 100mg/kg（0.01%） 的限值。 产品不符合欧盟 REACH 法规。	强制措施： 拒绝清关	

参考网站：

https://ec.europa.eu/consumers/consumers_safety/safety_products/rapex/alerts/?event=main.weeklyOverview&web_report_id=3542&Year=2019&lng=en
https://ec.europa.eu/consumers/consumers_safety/safety_products/rapex/alerts/?event=main.weeklyOverview&web_report_id=3552&Year=2019&lng=en

备注：以上图片均来自以上参考网站。

中鼎检测技术有限公司

400-6789-666 <http://www.cttlab.com>

广东（东莞、深圳、惠州、广州、佛山、中山）

电话：+86(0)769 8898 9888-884

邮箱：enquiry@cttlab.com

浙江（义乌、宁波）

电话：+86(0)579 8998 6543-800

邮箱：zj@cttlab.com

福建（泉州、厦门）

电话：+86(0)595 68099099-652

邮箱：fj@cttlab.com

上海

电话：+86 186 7621 9748

邮箱：ricky.fang@cttlab.com

香港

电话：+852 3462 2595

邮箱：hk@cttlab.com

美国

电话：+1-408 254 8794

邮箱：usa@cttlab.com

奥地利

电话：+43 699 1000 3888




邮箱：eu@cttlab.com



Jewelry Recall Notifications-2019 report 8

Jewelry brings some beauty to human, but it may impact people's health when containing hazardous substances. To protect public health, EU, US, Canada and other countries have established special warning notification mechanism to prevent or restrict the marketing or use of products posing a serious risk to the health and safety of consumers.

3 notification information in report 8, 2019 on jewelry, are from Croatia, Germany and Finland respectively. The details are presented in the following table:

No. Ref.	Notifying country	Products	Danger	Measures adopted by notifying country	Image
INFO/0094/19	Croatia	Product: Metal components for jewellery making Country of origin: China	Chemical The product contains an excessive amount of cadmium (measured value: 38.4 % by weight). The product does not comply with the REACH Regulation .	Mandatory Measures Import rejected at border	
A12/1266/19	Germany	Product: Earring set Country of origin: China	Chemical The earrings release an excessive amount of nickel (measured value: 13.3 µg/cm²/week). The product does not comply with the REACH Regulation .	Mandatory Measures Temporary ban on the supply, offer to supply and display of the product	
A12/1268/19	Finland	Product: Necklace Country of origin: China	Chemical The pendants contain an excessive amount of cadmium (measured value up to 95% by weight). The product does not comply with the REACH Regulation .	Mandatory Measures Import rejected at border	

Referenced Web:

https://ec.europa.eu/consumers/consumers_safety/safety_products/rapex/alerts/?event=main.weeklyOverview&web_report_id=3542&Year=2019&Ing=en
https://ec.europa.eu/consumers/consumers_safety/safety_products/rapex/alerts/?event=main.weeklyOverview&web_report_id=3552&Year=2019&Ing=en

Remark: All pictures above are selected from the referenced

Consumer Testing Technology Co., Ltd.

<http://www.cttlab.com>

Guangdong
(Dongguan / Shenzhen / Huizhou / Guangzhou / Foshan / Zhongshan)
Tel:+86(0)769 8898 9888-884
E-mail:enquiry@cttlab.com

Zhejiang
(Yiwu / Ningbo)
Tel:+86(0)579 8998 6543-800
E-mail:zj@cttlab.com

Fujian
(Quanzhou/Xiamen)
Tel: +86(0)595 68099099-652
E-mail:fj@cttlab.com

Shanghai
Tel: +86 186 7621 9748
E-mail:ricky.fang@cttlab.com

Hongkong
Tel: +852 3462 2595
E-mail:hk@cttlab.com

USA
Tel: +1 408 254 8794
E-mail:usa@cttlab.com

Austria
Tel: +43 699 1000 3888
E-mail:eu@cttlab.com